
Zápis ze zasedání v'ýboru základní odborové organizace UOCHB AV čR v.v.i.

Datum: L.7.2014

Přítomni: Binková Eva, Česneková Barbara, Dolejší Elena, Gtinter Jaroslav, Hniličková ]aroslava,
Mařák David, Můllerová Karolína, Pražáková lrena.

Hosté: Poncar Pavel, Prachař |an, Prichodko Alelrsandrina.

1. Paní Dolejší odstoupila z ýboru z osobních důvodů.
2' Pan Gtinter odmítl automatic}ý postup pň odstoupení člena ZY,tzn, kooptovat pnrního

náhradníka' Nawhl hlasovat o novém členu ZV i z náhradníků na dalších pozicích. Tento
návrh byl po velmi obsáhlé debatě a následném hlasování zamítnut,

3' Hlasování o kooptování pnrního náhradníka do ZY ' Na ýslovnou žádost bylo hlasováno
a do zápisu uvedeno jmenovitě.
Pro: 3 [paní Binková, Múllerová aPraŽáková)
Proti: 2 (paní Česneková a pan Gúnter)
Zdržel se: l [pani Hniličková)

4, Za nového č|enaZV byl kooptován pan Mařák
5' Na předsedkyni (předsedu) nawženi: paní Binková, Miillerová a pan Mařák.

paní Binková (pro: 3, proti: 0, zdrželi se 4)
paní Mtillerová (pro: 3, proti: 0, zdrželi se 4)
pan Mařák (pro: 4, proti: 3, zdrželi se 0)
Předsedou byl zvolen pan Mařák

6' Na pozici místopředsedy nawžena a zvolena paní Binková (pro: 4, proti: 0, zdrželi se 3)
7, Na pozici hospodáře nawžena a zvolena paní Pražáková (pro: 5, proti: O,zdrže|i?)
8. Do příští schůze paní Hniličková doplní jmenný seznam využívaní chaýv Úpě.
9, obsáhle diskutována účelnost čerpání příspěvků na sport ze sociálního fondu. Z důvodu

úspor zrušeny: fotbal, volejbal.
10' Do příští schůze předseda ZV pan Mařák doplní podklady k rozpočtu 20L3 a náwh 2074,

aby mohly být schváleny na konferenci v nejbližším termínu.
1"1-' Vyslovena nedůvěra panu Gúnterovi ve spojitosti s kniho'rnou. od 6' 11. 2001., kdy

přebral knihovnu, nikdy neprovedl invenfuru, ke které se písemně zaváza|' Do té doby
probíhala inventura |<aždý rok Proto bylo odsouhlaseno, že pan Gtinter nebude
pokračovatve správě knihovny a bude provedena inventura.

12. Náwhy na inventarizační komisi; paní Binková, Česneková, pan Mařák a Prachař.
Paní Česneková svou účast v inventarizační komisi odmítla.
Složení Inventarizační komise: paní Binková, pan Mařák a Prachař'

13. Výbor se usnesl na tom, že inventarizace bude probíhat zaprovozu, především z toho
důvodu, že inventarizace bude trvat delší dobu a bylo by nešťastné omezovat provoz
knihovny, obzvláště v letních měsících, kdy se dá očekávat větší zájem o rrýpůjčky.

14. Diskutován návrh na změnu výpůjční doby knihovny z důvodu většího využití.
15. Diskutován náwh na změnu pravidel půjčování chaty v Úpě.
16. Termín příštího zasedání ýboru určen na 5. 8' 201.4

tu:i(
Zapsa|a: Eva Binková, místopředseda

ft%1
Schválil: David Mařák, předseda
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